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INTERPELACJA 

w sprawie budowy oświetlenia drogowego ulic: Jezioran i Harfowa 

 

W związku z wnioskami mieszkańców dzielnicy Gnaszyn-Kawodrza zwracam się z ponowną prośbą 

o  zabezpieczenie środków finansowych na zaprojektowanie i późniejszą realizacje budowy oświetlenia 

drogowego ulic Jezioran i Harfowa. 

Ulica Jezioran (długość 380,00 m) ma już większą część oświetlenia ulicznego na odcinku                            

od ul. Marynarskiej do ul. Jezioran nr 6, pozostaje doprojektowanie pozostałej części (około 115,00 m) i jej 

późniejsza realizacja do ul. Przejazdowej. 

Ulica Harfowa (długość około 350,00 m) ma tylko część oświetlenia ulicznego na odcinku                            

od ul. Przejazdowej do posesji przy ul. Harfowej nr 6, pozostaje doprojektowanie pozostałej części oświetlenia 

(około 240,00 m) i jej późniejsza realizacja do ul. Marynarskiej. 

 

                                                                                                                         z poważaniem 

Michał Lewandowski 
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